
UU møde 28. februar 2023 kl. 16.30-18.00 online 

 

 

 

 

Referat  

 

 

Deltagere:  

Ole 
Thøger 
Anja F 
Lisbeth 
Karina K 
Maria 
Anja W 
 



Velkomstfolder er opdateret og sendt til Jan. 
Tøjsponsorer – skema med sponsorer for 23/24 lægges synligt på hjemmesiden. Vi skal alle gøre en stor 
fælles indsats for at få rejst så mange tøjsponsorer som muligt. Til gavn for hele fællesskabet og alle de 
aktiviteter vi gerne vil have søsat. 
Der mangler stadig nogle trænere i børneafdelingen til den nye sæson. Lisbeth og Karina arbejder vi dere 
med trænerkabalen.  
Træner/styrketid – Maria sender en forespørgsel til Herre + dame 1 – herefter kan der påbegyndes 
planlægning af næste sæson.  
 

• Afslutning 3/5– kåringer hvem gør hvad? 
Der har været møde med de frivillige – der er uddelegeret opgaver. Forventes ca 250-330 deltagere.  
Kåringer af de små først – så fælles spisning – kåring af de store til sidst. Jan vil gerne streame   
Anja F. skriver ud i trænergruppen om definition kåringer – definition: 
 

Årets spiller:  En spiller der har været træningsstabil, deltaget i stort set alt, har vist vejen for de andre på 
holdet, og haft en stor betydning i løbet af sæsonen for holdet. En spiller der har udviklet sig og er i fortsat 
udvikling. 

Årets komet: En spiller, som har vist stor fremgang i løbet af sæsonen. 

Årets Fidus: Dette er op til den enkelte træner. Typisk årets kammerat 

Ungdomsudvalget vælger årets ungdomspiller (U15+U17) 
Årets kammerat (Lions) udvælges af UU efter indstilling fra alle hold (til og med 15 år) 
Ole følger op på potentiel sponsor  
T-shirts til årets kåringer  
Hoodie til årets Ungdomsspiller + kammerat + træner 
 
Det kunne være rigtig fedt hvis vi kunne lave en stor fest for de frivillige evt. sammen med A/S – alle 
synes det er en god ide – men hvordan kommer vi videre? Alle går i tænkeboks. 

 

• Kampdag – status 
Mangler lidt småpræmier ellers er der styr på det. Nogle overskydende præmier fra Foreningens 
skrabelodder indgår som præmier.  

Håndboldvennerne stiller op med tombola – Tove stiller op     .  
  

• Kontingent – forespørgsel omkring yderligere nedsat kontingent efter vinterferien. Kontingentet 
nedsættes ikke yderligere efter 50% nedslag efter nytår. 

 

• Opfølgning på håndboldskole planlægningsmøde – next step?  
Der har været afholdt møde og der er godt gang i planlægningen. Stor efterspørgsel. Fortsat brug for 
flere trænere. Vi vil gerne med i Sommersjov kataloget igen. Der er møde igen 29/3 – Maria reserverer 
cafeteriet i Benløse Hallen + Bengerds Hallen. 
 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole – henvendelse fra Køge vedr. en henvendelse fra TMS til en U13 målmand fra Køge – det 

er for tidligt at kontakte spillere. Hvis man vil spille i TMS i de små årgange skal de nok komme 
af sig selv. Punkt med på træner/lederkomsammen. Har søgt Nordeafonden om DKK 40.000.  



- Anja W – Ved deltagelse på Ringsted Festivalen kører efter samme princip som Lumagica - 
50% til klubfællesskabet og 50% i holdkassen. 

- Lisbeth – har lavet første udkast til træner/managers  
- Anja F – der er kommet penge fra Lumagica – 25.000 ekstra fra Håndboldvennerne –de ønsker 

logo på hjemmesiden. Vi skal arbejde yderligere for profileringen af Håndboldvennerne. En 
støtte til håndboldvennerne = støtte til foreningen. 
 

Næste møde 11/4 – kl. 17.00  – Maria indkalder. Jan Rømer inviteres med henblik på klargøring af 
hjemmeside til kommende sæson. 

Husk Billede 


